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Takis Exarchopoulos

(born 1944 in Athens, Greece) studied architecture at the Technische Hochschule Braunschweig (today: Technische Universität Braunschweig) in Germany from 1962 to 1970.
At university he worked as a student assistant of professors Heinz Roecke and Dieter Oesterlen.
Between 1970 and 1977 he worked for the architectural offices of Takis Zenetos, Alexandros Tombazis, Thymios Papagiannis and Iason Rizos in Athens and for the construction company Philipp Holzmann in Frankfurt am Main.
1977 he founded his own office, which today operates under the name 'exarchopoulou+gerakakis', managed by Elena Exarchopoulou and Panos E. Gerakakis.
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Panos E. Gerakakis


(born 1974 in Berlin, Germany) studied architecture at Universität Hannover, Germany, from 1993 to 2000, where he also worked as a student assistant.
After his degree he worked for architectural and interior design practices in Hanover, Berlin and Athens, amongst which 'Larsen Indoor Shop Design' and 'Coordination Berlin'.
2004 he joined the office of Takis Exarchopoulos, which he manages today with Elena Exarchopoulou under the name 'exarchopoulou+gerakakis'.
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Elena Exarchopoulou

(born 1968 in Braunschweig, Germany) studied architecture at the Technische Universität Braunschweig and the National Technical University of Athens.
1999 she joined the office of Takis Exarchopoulos, which she manages today with Panos E. Gerakakis under the name 'exarchopoulou+gerakakis'.
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Πάνος Ε. Γερακάκης


Γεννήθηκε το 1974 στο Βερολίνο και σπούδασε αρχιτεκτονική στο Πανεπιστήμιο Αννοβέρου από το 1993 έως το 2000, όπου εργάσθηκε και ως βοηθός στην έδρα πληροφορικής της αρχιτεκτονικής.
Μετά την αποφοίτησή του είχε συνεργασίες με αρχιτεκτονικά γραφεία και γραφεία διαμόρφωσης εσωτερικών χώρων στο Αννόβερο, το Βερολίνο και την Αθήνα, μεταξύ των οποίων η εταιρεία 'Larsen Indoor Shop Design' και το γραφείο 'Coordination Berlin'.
Το 2004 άρχισε τη συνεργασία του με το γραφείο του Τάκη Εξαρχόπουλου, το οποίο λειτουργεί σήμερα με την Έλενα Εξαρχοπούλου υπό την επωνυμία 'exarchopoulou+gerakakis'.
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Έλενα Εξαρχοπούλου

Γεννήθηκε το 1968 στο Μπράουνσβάιγκ της Γερμανίας και σπούδασε αρχιτεκτονική στο Πολυτεχνείο του Μπράουνσβάιγκ και το Εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο.
Το 1999 άρχισε τη συνεργασία της με το γραφείο του Τάκη Εξαρχόπουλου, το οποίο λειτουργεί σήμερα με τον Πάνο Ε. Γερακάκη υπό την επωνυμία 'exarchopoulou+gerakakis'.

 






[image: ]

Τάκης Εξαρχόπουλος

Γεννήθηκε το 1944 στην Αθήνα και σπούδασε αρχιτεκτονική στο Πολυτεχνείο του Μπράουνσβάιγκ της Γερμανίας από το 1962 έως το 1970. Στο Πολυτεχνείο εργάσθηκε ως βοηθός των καθηγητών Heinz Roecke και Dieter Oesterlen.
Μεταξύ 1970 και 1977 εργάσθηκε για τα αρχιτεκτονικά γραφεία των Τάκη Ζενέτου, Αλέξανδρου Τομπάζη, Θύμιου Παπαγιάννη και Ιάσονα Ρίζου στην Αθήνα και για την κατασκευαστική εταιρεία Philipp Holzmann στη Φρανκφούρτη του Μάιν.
Το 1977 ίδρυσε το δικό του γραφείο, το οποίο λειτουργούν σήμερα υπό την επωνυμία 'exarchopoulou+gerakakis' η Έλενα Εξαρχοπούλου και ο Πάνος Ε. Γερακάκης.






[image: ]

Takis Exarchopoulos

(geboren 1944 in Athen, Griechenland) studierte Architektur an der Technischen Hochschule Braunschweig (heute: Technische Universität Braunschweig) von 1962 bis 1970. Während des Studiums arbeitete er als Assistent der Professoren Heinz Roecke und Dieter Oesterlen.
Zwischen 1970 and 1977 arbeitete er für die Architekturbüros von Takis Zenetos, Alexandros Tombazis, Thymios Papagiannis und Iason Rizos in Athen und für die Konstruktionsfirma Philipp Holzmann in Frankfurt am Main.
1977 gründete er sein eigenes Büro, welches heute unter dem Namen 'exarchpoulou+gerakakis' von Elena Exarchopoulou und Panos E. Gerakakis weitergeführt wird.
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Elena Exarchopoulou

(geboren 1968 in Braunschweig) studierte Architektur an der Technischen Universität Braunschweig und an der Nationalen Technischen Hochschule Athen.
1999 schloss sie sich dem Büro von Takis Exarchopoulos an, welches heute unter dem Namen 'exarchopoulou+gerakakis' von ihr und Panos E. Gerakakis weitergeführt wird.
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Panos E. Gerakakis


(geboren 1974 in Berlin) studierte Architektur an der Universität Hannover von 1993 bis 2000, wo er auch als Wissenschaftliche Hilfskraft am Institut für Architekturinformatik arbeitete.
Nach seinem Abschluss arbeitete er für Architektur- und Interior Design-Büros in Hannover, Berlin und Athen, unter anderem für 'Larsen Indoor Shop Design' und 'Coordination Berlin'.
2004 schloss er sich dem Büro von Takis Exarchopoulos an, welches heute unter dem Namen 'exarchopoulou+gerakakis' von ihm und Elena Exarchopoulou weitergeführt wird.


 


















	
